
 
 

Styrereferat 23/11 2004 

Tirsdag 23. november 2004 ble det avholdt styremøte i Aurdalsåsen hytteforening på NGI’s 
kontor, Sognsveien 72, Oslo. 

Tilstede: Georg Peterson (formann), Nils J. Sejersted, Erik Hestnes. Anne Helene Jahren og 
Gunhild Akervold Dalen. 
 
Referater: 
Referat fra forrige styremøte ble godkjent. 
 
Kommunedelsplanen: 
GP orienterte om utfallet i Nord-Aurdal Kommunestyre av behandlingen av den nye 
kommunedelsplanen. Etter at det ved flertallsbeslutning var vedtatt at foreliggende forslag til 
utbygging i Storstøllia skulle inngå i kommundelsplanen, var denne blitt enstemmig vedtatt. Styret 
tok dette til underretning. 
 
Kontaktmøtet: 
GP orienterte for øvrig om fellesmøtet 15.11.04 med representanter for de forskjellige 
velforeninger og enkeltmedlemmer, hvor det var kommet mange positive innspill. 
 
Prioriterte oppgaver: 
Styret diskuterte deretter prioriterte oppgaver fremover: 
 
- Kontakt med løypelaget (GP og RS) 
- Kontakt til næringslivet (GP og RS) 
- Spørsmål knyttet til infrastruktur (HH og SH) 
- Kultur / stier / løyper og stier / kulturminner / stikart mv (EH og GAD) 
- Vannverket (GP og NJS) 
 
AHF – Formålsbeskrivelse: 
Styret diskuterte deretter forslag fra HH til formulering av formålsbeskrivelse for virksomheten i 
AHF. Med enkelte endringer ble forslaget vedtatt.  
 
GP kontakter ”AU’Blikket” med tanke på å få formålsbeskrivelsen tatt inn i neste nummer.  
 
AHF – Markedsføring av foreningen: 
EH presenterte deretter kartmateriale med sikte på avklaring av hvilke områder i Aurdalsåsen 
hvor AHF er godt representert, og hvor det kan være aktuelt å gjøre fremstøt for ytterligere 
medlemsrekruttering. Styret diskuterte dette, og EH vil klargjøre kartmateriale til bruk for arbeidet 
med å oppnå større medlemsdekning fremover. 
 
Neste styremøte 
Dato for nytt styremøte ble ikke fastsatt. 


